
ZÁPIS 
ZE ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA VŘESNÍK 2022/5, 

které se konalo dne 20. 12. 2022 v Obecním domě ve Vřesníku  

Účast : Alexandra Laušmanová, Lenka Pospíšilová, Lukáš Herbrych, Jaroslav Kout, Tomáš Štainer, 
Roman Vtípil 
Hosté: K. Tomková, K. Žemlička 

Program : 
1) Zahájení
2) Určení a schválení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a
zapisovatele
3) Schválení programu
4) Schválení navržených členů kontrolního výboru
5) Schválení navržených členů finančního výboru
6) Schválení navržených členů kulturního výboru
7) Zrušení výboru pro kontakt s veřejností
8) Finanční dar pro pokrytí nákladů v tíživé finanční situaci
9) Uzavírání dohod o pracích konaných mimo pracovní poměr se členy zastupitelstva obce
10) Schválení podání žádosti o dotaci Ministerstva obrany na válečné hroby
11) Schválení podání žádosti o dotaci Královéhradeckého kraje z Programu obnovy venkova, nakládání s
odpady
12) Žádost o projednání – rekonstrukce a inovace soustav veřejného osvětlení
13) Žádost o projednání průjezdu mezi domy č.p. 22 a č.p. 26 v obci Vřesník
14) Schválení přesunu prostředků na vkladový účet České spořitelny
15/ Provizorní rozpočet obce na rok 2023
16/ Návrh střednědobého rozpočtového výhledu
17) Různé
18) Diskuse, závěr

1/ Starosta obce Tomáš Štainer zahájil zasedání v 18.00 hodin. Zastupitelé uctili minutou ticha památku 
tragicky zesnulé kolegyně, Adélky Hodonské. 

2/ Zastupitelstvo obce schválilo navržené ověřovatele zápisu: Romana Vtípila a Jaroslava Kouta a 
zapisovatelku Lenku Pospíšilovou. 
Hlasování 
Pro: 5   Proti:0  Zdržel se:1 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. 

3/ Přítomní byli seznámeni s programem schůze, který byl jednomyslně schválen. 
Hlasování 
Pro: 6                       Proti: 0                 Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. 

4/ Zastupitelstvu obce byli navrženi členové kontrolního výboru: Kateřina Tomková a Klára 
Laušmanová. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Členy kontrolního výboru se stávají K. Tomková a Klára 
Laušmanová. 



5/ Zastupitelstvu obce byli navrženi členové finančního výboru:  Jiří Hátle a Lukáš Herbrych. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Členy kontrolního výboru se stávají Jiří Hátle a Lukáš Herbrych. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 

6/ Zastupitelstvu obce byli navrženi členové kulturního výboru: Kateřina Tomková, Jiří Hátle a Tomáš 
Štainer. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Členy kontrolního výboru se stávají Jiří Hátle, Kateřina Tomková 
a Tomáš Štainer. 

7/ Zastupitelstvo obce projednalo návrh zrušení výboru pro kontakt s veřejností. 
Hlasování  
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce ruší výbor pro kontakt s veřejností. 

8/ Zastupitelstvo obce projednalo návrh poskytnutí finančního daru v částce 
 30 000 Kč Andree Hodonské pro pokrytí nákladů v tíživé finanční situaci v souvislosti s tragickým 
úmrtím dcery v cizině. Částka bude převedena na bankovní účet A. Hodonské. 

Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí daru v částce 30 tisíc Kč 
A. Hodonské pro pokrytí nákladů v tíživé finanční situaci v souvislosti s tragickým úmrtím dcery. Částka
bude převedena na bankovní účet A. Hodonské.

9/ Zastupitelstvo obce projednalo návrh uzavírání dohod o pracích konaných mimo pracovní poměr 
(dohody o provedení práce) se členy zastupitelstva, kterými jsou L.  Herbrych, A. Laušmanová, J. Kout, 
L. Pospíšilová, T. Štainer a R. Vtípil, na volební období 2022 – 2026.
Hlasování
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schvaluje uzavírání pracovně právních vztahů
(dohody o provedení práce) s výše uvedenými  členy zastupitelstva na volební období 2022 – 2026.

10/ Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo návrh podání žádosti o dotaci Ministerstva obrany na válečné 
hroby 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci Ministerstva 
obrany na válečné hroby. 



11/ Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo návrh podání žádosti o dotaci Královéhradeckého kraje z 
Programu obnovy venkova, nakládání s odpady. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci 
Královéhradeckého kraje z Programu obnovy venkova, nakládání s odpady. 

12/ Zastupitelstvo obce projednalo žádost o projednání N. Čeřovské -  rekonstrukce a inovace soustav 
veřejného osvětlení obce za účelem dosažení úspory elektrické energie s využitím dotace v rámci Národního 
plánu obnovy veřejného osvětlení. Dotace se vztahuje na rekonstrukci soustavy včetně doplnění světelných 
bodů při zajištění požadavků norem na osvětlení. Naši současnou měsíční spotřebu veřejného osvětlení obec 
financuje částkou 7800,- Kč/rok, po zastropování energie od ledna 2023 bude měsíční částka činit 9500,- 
Kč/rok. Spotřeba 1560 kwh. Výše dotace je 30 Kč na jednu uspořenou kWh elektrické energie/rok. 
Vypočtená dotace by činila 46 000,-Kč.  Avšak pro její dosažení obec nesplňuje přísné podmínky norem a 
požadavků platné legislativy (parametry osvětlení komunikací, parametry rušivého světla, rozmístění 
světelných sloupů, aj.) Celková částka investovaná obcí, 
by byla mnohonásobně vyšší. 

K této problematice vznesl dotazy přítomný pan Žemlička: 
a) Nejsou jiné formy dotace? Odpověď: Jsou, ale  nesplňujeme požadované parametry.  Na obnovou
věřejného osvětlení bude vypsán záměr jiného zaměření.
b) Nebudou se kupovat samostatná náhradní ledková světla? Odpověď: Ne. Teď se mění celé těleso.
c) Budou se stávající demontovaná tělesa prodávat? Odpověď: Stávající těleso by asi šlo odkoupit.
Hlasování o navržené rekonstrukci veřejného osvětlení  s využitím dotace Národního plánu obnovy veřejného
osvětlení v obci Vřesník
Pro: 0  Proti:4  Zdrželi se:2
Návrh nebyl schválen. Usnesení nebylo přijato.

13/ Zastupitelstvo obce projednalo žádost paní Valterové -  průjezd mezi domy č.p. 22 a č. p.  26 v obci 
Vřesník  -  a návrh na řešení: přesné vytyčení hranice pozemku dotčeného zúženého prostoru mezi domy 
č.p. 22 a 26 a zároveň umístění zákazových značek o dané šíři vozovky. Po přesném zaměření bude 
projednán další postup. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce se usneslo o přesném vytyčení hranice 
pozemku dotčeného zúženého prostoru mezi domy č.p. 22 a 26 a zároveň o umístění zákazových značek o 
dané šíři vozovky. 

14/ Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo návrh přesunu volných finančních prostředků obce 
Vřesník na vkladový účet České spořitelny s vyšším úrokem nežli poskytuje běžný účet. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schválilo návrh přesunu volných finančních 
prostředků obce Vřesník na vkladový účet České spořitelny. 

15 / Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo provizorní rozpočet obce na rok 2023. Po dobu 
rozpočtového provizoria se budou měsíčně čerpat finanční zdroje pouze na nezbytné výdaje zabezpečující 
chod obecního úřadu a obce. Také je možno hradit výdaje na mimořádné havarijní situace a výdaje 
vyplývající ze smluvních vztahů a ze zápisů ze zasedání zastupitelstva. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0            Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. 



16/Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo návrh střednědobého rozpočtového výhledu na období let 
2024 – 2026. 
Hlasování 
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0 
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na období let 2024 – 
2026 byl přijat. 

17/ Různé 
a) Starosta obce seznámil zastupitelstvo a přítomné hosty s cenovou nabídkou projektu na stavbu 
komunikace u nových rodinných domků (č. 519/2, 478/1, 59/9, 59/10 a 484/1). Cena za zpracování 
projektu včetně veřejného osvětlení, obrubníků, vsakování dešťových vod, aj. činí 123 142 Kč.

b) Starosta podal informaci o finančních nákladech s provozováním místního vodovodu. Ty letos 
vystoupaly na částku 164 341 Kč ( zahrnují elektrickou energii, mzdy, opravy a obnovy 
infrastrukturálního majetku, provozní náklady, chemikálie, aj.), zatímco příjmy od obyvatel činily cca   
75 000,- Kč. Do budoucna uvažujeme o navýšení poplatků za pitnou vodu.
Starosta také konstatoval výborné výsledky hygienických rozborů vody v průběhu letošního roku.

c) Starosta informoval o podpisu souhlasu s výstavbou domu na místě dlouho rozestavěné nemovitosti u 
silnice 3. třídy, o souhlasu s jejich připojením na místní vodovod a možností vybudovat v daném místě 
sjezd.

d) Zastupitelstvo obce projednalo finanční návrh na pořízení domácích kompostérů pro obyvatele 
Vřesníku (akce Nakládání s odpady). Rodiny s trvalým pobytem na území obce obdrží kompostér zcela 
zdarma, majitelé chalup
budou mít možnost odkoupení za 1 000,- Kč.
Přibližná cena kompostéru je 3000 - 4000,-Kč.
Hlasování
Pro: 6   Proti:0  Zdržel se:0
Návrh byl schválen. Usnesení bylo přijato. Zastupitelstvo obce schvaluje bezplatné pořízení kompostérů pro 
rodiny s trvalým pobytem na území Vřesníku, pro majitele chalup za 1 000,- Kč.

18/ Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 20.25 hod. 

Starosta obce: Tomáš Štainer 

Ověřovatelé zápisu: Roman Vtípil 

Jaroslav Kout  
Vyvěšeno dne:  30.12.2022 

Sejmuto:           

Zápis je k nahlédnutí i na elektronické úřední desce www.obecvresnik.cz 




